
Sortemosen  Cowboybyen, den 8. oktober 2021 
Boligafdelingens og Ejerforeningens bestyrelse  2021_10_06_ref_best_moede 

 

Referat fra bestyrelsesmøder onsdag den 6. oktober 2021 

i Boligafdelingen og Ejerforeningen Sortemosen 

 

Dagsorden og referat 

Deltagere: Henrik (211), Trine (145), Ulf (126), Hans Henrik (89), Erling (85), Tania (77), Pernille 

(76), Siff (75) og Bente (74).  Afbud fra Aiko (104). Mødet blev holdt i Hækmosen 2 F. 

Dagsorden:  

• Valg af referent – Erling (85) 

• Godkendelse af sidste referat fra 7. september 2021 – godkendt. 

• Nyt fra Ejendomskontoret, herunder ansøgninger og beboersager: Henrik (211) taler med 

ejd.kt. om udvidelse af carporte og om carporttage. 

• To-Do liste: Nye fodboldmål er bestilt. Små trampoliner er en god ide og overvejes. 

• Mose-, KAB- og organisationsmøder: - 

• Konstituering efter valgene: Boligorganisationen: Henrik (211), Aiko (104) og Siff (75). 

Boligafdelingen: Formand Henrik (211), medlemmer: Aiko (104), Siff (75), Pernille (74), 

suppleanter: Hans Henrik (89) og Tania (77). Ejerforeningen: Formand Trine (145), 

næstformand Henrik (211), medlemmer Ulf (126) og Siff (75), suppleanter Erling (85) og 

Bente (74).  

• Hjemmesiden: Erling (85) skriver www.cowboybyen.dk om, fordi google har ændret sit 

program. I stedet for et link til f.eks. referatet fra afdelingsmødet bliver referatet indsat på 

siden med oplysninger om afdelingsmødet. Der kommer også en ny side med tegninger og 

vejledninger. Kommentarer og forslag modtages gerne på cowboymail@cowboybyen.dk 

• Petanque bane: En god ide og det ser ud til at der er penge til etablering i år. Der kan 

spilles petanque på alle underlag, men grus er bedst. Den gamle bane i klynge 4 er for lille 

og bruges til parkering, men der kan laves en 3 x 12 m bane bag fodboldbanen ud for 117.  

• Bestyrelsesmiddag finder sted torsdag den 18. november kl. 19. Afgang fra nr. 51 kl. 18:30. 

• Klatreplanter på klimaskærmen / store træer i carporte og klynger: Ejd.kt. bliver bedt om 

at skrive ud til alle om klatreplanter og vende retur om store generende træer. 

• Eventuelt: Medlemmer i Grønt udvalg er Irene (205), Hans (199), David (125), Aiko (104), 

Erling (85) og Susanne (55).  

• Der nedsættes nye udvalg om 

o Asfaltering og belægning: Henrik (211), Siff (75), Bente (74) og Trine (145).  Erling 

(85) opfordrede til anden farve på asfalt eller anden belægning i klyngerne. 

o Solenergi: Hans Henrik (89) og Erling (85). 

o Affald: Henrik (211), Hans Henrik (89) og Trine (145). 

Beboerne opfordres til at deltage i udvalgene. Man kan melde sig ved at besvare denne mail eller 

skrive til cowboymail@cowboybyen.dk eller gukke@post.dk 

 

Næste bestyrelsesmøde holdes den 6. december kl. 19:30. 


